

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 9 GFS

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll STYM9 (1).pdf

Storlek: 243763 byte

Hashvärde SHA256:

ca5e5cfc2256d0928319f601372973a1029bae3fca6061300ed1b2499dee2e9f

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

BAHRAM FENDI

Signed with BankID 2025-07-06 15:25 Ref: 0197dfe9-6497-71e2-9394-79c2e53b4a61

Siri Larsson

Signed with BankID 2025-06-30 13:10 Ref: 0197c087-9208-77a9-a50b-aaf55a28bcb9

Viktor Rikard Sjö Dahl

Signed with BankID 2025-06-30 12:58 Ref: 0197c07c-b105-7022-bf4a-ceb61c8680b5

Protokoll Styrelsemöte 9

Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025

Tid: 04 juni 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)

Plats: Eva Wibergs rum.

Närvarande:

Melker Wargbaner, GFS ordförande

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare

Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår

Bahram Fendi ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren (Lämnar 16:58)

Lisa Vogt, ledamot HHGS (Lämnar 16:22)

Nils Geeraedts SAKS (Lämnar 16:56)

Christian Pålsson HHGS

Linn Andén, Göta Studentkår

Niklas Johansson, SAKS

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.08

Styrelsen beslutar

att finna mötet behörigt utlyst

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Siri Larsson som justeringsperson

Bahram Fendi som justeringsperson

Styrelsen beslutar

Att välja:

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Siri Larsson som justeringsperson

Bahram Fendi som justeringsperson

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Presidiet föreslår:

att godkänna föredragningslistan

Styrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll

Styrelsen beslutar

att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM8

§ 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte

§ 1.6 Mötets beslutsförmåga

Styrelsen beslutar

att anse mötet beslutsförmågigt

§ 2 Rapporter

§ 2.1 **Rapport från GFS presidium**

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

SAKS kommer med positiva rop om presidiets arbete.

§ 2.2 **Presidiebeslut**

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

§ 2.3 **Rapport från kårerna**

Föredragande: Respektive kår

SAKS: Överlämning på gång! Personlig överlämning och kårstyrelsegemensam. Det var bergspuben, kul att andra kårer var där! Var också på SFS-fum vilket var givande. Haft sista kårstyrelsemötet. Mycket bra studentengagemang i kåren inför nästa år, vilket känns bra!

HHGS: Haft vårt årsmöte! Hade många motioner på mötet. Veganpolicyn var hårt ansatt! Haft vårbal på Marstrand. Har mycket utvärdering av vårens arbete och planering inför höstens arbete!

Göta: Varit på SFS fum i Kristianstad. Var kul, långt och dramatiskt! Haft sista fullmäktige där 8 motioner kom in. Mycket motionssvar! Även en interpellation som behövde besvaras. Vi var klara 22:30, fint avslut på verksamhetsåret! Mycket fokus på överlämningen annars. Haft sista kårstyrelsemötet för terminen också!

Chalmers: Var på SFS-fum, var en del ifrågasättande av SFS beslut. Vi hade vårbal! Haft sista mötet för verksamhetsåret. Haft arbetsgrupp för att utreda kårledningens arbetssätt, skall fortsätta och utvärdera kårledningen och fullmäktiges arbete.

Konstkåren: Fullmäktige har genomförts! Inga kandidater till presidiet. La fram en verksamhetsplan för hur vi ska gå vidare. 20% för ordförande och 20% vice ordförande. Avsäger sig ansvaret för delar av representationen. Kommer vakantsätta kårgemensamma organ, (inklusive GFS och GUS). Dessa kommer att fyllas av frivilliga medlemmar i kåren. Mer gräsrotsverksamhet inom kåren.

Styrelsen beslutar
att lägga rapporten till handlingarna

§ 2.4 Resultat och balansräkning för 2024/25

Föredragande: Presidiet

Balanserad budget.

Styrelsen beslutar
att lägga rapporten till handlingarna

§ 3 Beslutsärenden

§3.1 Inval av GFS revisor och revisorssuppleant

Föredragande: Valberedningen

Valberedningen föreslår

att välja Stella Donning till revisor för Göteborgs Förenade Studentkårer för verksamhetsåret 2025/26.

Att vakantsätta posten som revisorssuppleant för verksamhetsåret 2025/26.

Styrelsen beslutar

att välja Stella Donning till revisor för Göteborgs Förenade Studentkårer för verksamhetsåret 2025/26.

Att vakantsätta posten som revisorssuppleant för verksamhetsåret 2025/26

§ 3.2 Fastställande av preliminär budget för verksamhetsåret 2025/26

Föredragande: Presidiet

Chalmers: Frågor om diverse poster inom GFS budgeten, känner sig nöjda med presidiets svar.

Presidiet föreslår

att fastställa den preliminära budgeten för verksamhetsåret 25/26 enligt liggande budgetförslag.

Styrelsen beslutar

att fastställa den preliminära budgeten för verksamhetsåret 25/26 enligt liggande budgetförslag.

Paus: 15:03-15:10

§3.3 Bildande av nytt utskott

Föredragande: Presidiet

Samtliga: Frågor angående utskottets utformning och dess användningsområden för nästkommande årsarbete.

Göta: Inkommer med medskick om att syftet måste vara mycket tydligt. Man ser utskottet som ett sätt att öka dialogen mellan föreningar och kårers idrottsverksamhet.

Presidiet: Vi ser det som ett dialogforum, inte toppstyrt av GFS.

Handels: Håller med Göta och Konstkåren.

Chalmers: Det behövs ett tydligt syfte med det här. Erfarenhetsutbyte är bra men inte nödvändigtvis relevant för GFS verksamhet. Den lokala politiken och avtal gör det mer GFS rimligt.

Göta: Syftet blir samverkan för att expandera idrottsföreningarnas verksamhet som ett sätt att förbättra idrottsverksamheten hos studenter.

Nästkommande presidiet: Öppna upp för att delegera delar till andra studentrepresentanter.

SAKS: Man har mycket kostnad i nuläget för att hyra hallar vilket man är väldigt glada att få subventionerat. Många vill ha ett gemensamt idrottsevenemang men det behövs en samordnad instans för att dra igång det.

Konstkåren: Folkhälsan är inte nödvändigtvis en del av GFS syfte, men bra med ett påverkansutskott för att förbättra studentidrotten i Göteborg. Man ska inte bredda sig för mycket i GFS, håll det smalt och fokuserat.

Förslag till beslut

att Göteborgs förenade studentkårer (GFS) inrättar ett idrottsutskott under sin organisation, där GFS medlemskårers idrottsföreningar ingår.

Siri yrkar:

att Göteborgs förenade studentkårer (GFS) inrättar ett idrottsutskott under sin organisation, där representanter från GFS medlemskårer ingår.

Styrelsen beslutar

att Göteborgs förenade studentkårer (GFS) inrättar ett idrottsutskott under sin organisation, där representanter från GFS medlemskårer ingår.

§3.4 Fastställande av preliminär verksamhetsplan för verksamhetsåret 2025/26**Föredragande: Presidiet**

Många punkter, detta kan påverka arbetsbördan. - Ha i åtanke för nästa års presidium.

Förslag till beslut

att fastställa den preliminära verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2025/26 enligt liggande förslag.

Styrelsen beslutar

att fastställa den preliminära verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2025/26 enligt liggande förslag.

§3.5 Val av firmatecknare**Föredragande: Presidiet****Förslag till beslut**

att välja Nils Geeraedts till firmatecknare för GFS för verksamhetsåret 2025/2026.

att välja Christian Pålsson till firmatecknare för GFS för verksamhetsåret 2025/2026.

Styrelsen beslutar

att välja Nils Geeraedts till firmatecknare för GFS för verksamhetsåret 2025/2026.

att välja Christian Pålsson till firmatecknare för GFS för verksamhetsåret 2025/2026.

§3.6 Fastställande av medlemsavgift**Föredragande: Presidiet****Förslag till beslut**

att fastställa medlemsavgiften för verksamhetsåret 2025/2026 till 7,2 kr per termin för antalet HST.

Styrelsen beslutar

att fastställa medlemsavgiften för verksamhetsåret 2025/2026 till 7,2 kr per termin för antalet HST.

§3.7 Fastställande av presidiearvode

Argumentation för och emot höjning eller sänkning av presidiearvoden.

Föredragande: Presidiet**Förslag till beslut**

att fastställa månadsarvodet för en arvodering á 100% under verksamhetsåret 2025/2026 till 38,9% av prisbasbeloppet 2025.

Siri yrkar:

att fastställa månadsarvodet för en arvodering á 100% under verksamhetsåret 2025/2026 till 39% av prisbasbeloppet 2025.

Styrelsen beslutar

att fastställa månadsarvodet för en arvodering á 100% under verksamhetsåret 2025/2026 till 39% av prisbasbeloppet 2025.

§3.8 Ny metod för fördelning av röster i GFS styrelse

Diskuterar mandatfördelning, frågor angående beslutsamässighet när procentuella mandat skall sättas, vad händer vid frånvaro av kårer. Föreslår att man gör vissa ändringar i förslaget, främst i relation till att utveckla delar som i nuläget ses som oklara i förhållande till frånvaro av kårer. Föreslås att diskussionen och beslutet bordläggs till nästkommande styrelse. Medskick till nästkommande presidium: Kolla på vissa praktiska förändringar i stadgeändringarna.

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att anta Göteborgs Förenade Studentkårers stadgar enligt handlingarna.

Miriam yrkar på:

Att bordlägga punkten till nästkommande STYM

Styrelsen beslutar

att bordlägga punkten till nästkommande STYM

§3.9 Ny metod för fördelning av röster i GFS styrelse

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar i bilaga 13b.

Styrelsen beslutar

att revidera GFS åsiktsdokument i enlighet med föreslagna ändringar i bilaga 13b.

§ 4 Diskussionsärenden

§ 4.1 Diskussion om att bilda ett föreningsutskott under GFS.

Föreslå att gå vidare och skicka med punkten till nästkommande styrelse.

§ 4.2 Studentforum återkoppling och återrapporering

Studentrepresentanter har inte tid att presentera studentforumsmötena från året.

Inte rättvist att ha den diskussionen när inte alla kårer är närvarande.

Diskussionen skickas med till nästkommande presidium.

§ 4.3 Arbetsgrupp för Akademiska Huset

Informerar om arbetsgruppen.

Tycker medlemskårerna och presidiet skall vara representerade, frihet i att skicka studentrepresentanterna som har tid och möjlighet.

§ 5 Avslutning

§ 5.1 Övriga frågor:

5.1.1 *Nya pins för GFS'*
Bordläggs till nästkommande verksamhetsår

5.1.2 *GUDK och Spionens gamla lokaler*
Styrelsen informeras av presidiet. Vidare frågor hänvisas till lokalansvarig vid Studenternas Hus.

§ 5.2 Nästa Möte

Fastställs av nästa års presidium.

§ 5.3 Mötesutvärdering

Tummar upp

§ 5.4 Mötets avslutande

Mötet avslutas 17:22



Göteborgs Förenade Studentkårer